

فهرس المحتويات

الصفحة	عنوان البحث	م
1	دور الأنشطة الطلابية في تنمية المهارات الناعمة لدى الطلاب المعلمين بجامعة الأزهر في ضوء انعكاسات الثورة الصناعية الرابعة د. رضا محمد سيد محمد	١
٥٧	الإسهام النسبي لكل من أساليب التفكير والكفاءة الذاتية المدركة في الصمود الأكاديمي لدى عينة من طلبة الجامعة د. هاني فؤاد سيد محمد د. الشيماء خالد أحمد راغب	۲
144	مستوي الطموح وعلاقته بالتدفق النفسي لدي طلبة البرامج المميزة والعادية بكلية التربية النوعية جامعة المنصورة د. مروة إبراهيم الششتاوي محمد	٣
177	أثر استخدام استراتيجية الخرائط الذهنية الإلكترونية في تنمية بعض مهارات الفهم القرائي ومهارات النفهم المرائي ومهارات التفكير الابتكاري لدى طلاب كلية التربية بجامعة الباحة د. سعيد محمد الزهراني	£
1 / 9	أثر اختلاف شكل ظهور المعلم في المناقشات الإليكترونية القائمة على الفريق الافتراضي على جودة المناقشات والتحصيل لدى طالبات تكنولوجيا التعليم ومشاركتهن ودافعيتهن وتصوراتهن د. نيفين منصور محمد السيد منصور	٥



TABLE OF CONTENTS

	Title	Page
1	The Role of Student Activities in Developing Soft Skills among Student Teachers at Al-Azhar University in Light of the Reflections of the Fourth Industrial Revolution Dr. Reda M. Sayed	1
2	The Relative Contribution of Both Thinking Styles and Perceived Self-Efficacy to Academic Resilience among a Sample of University Students Dr. Hany F. Sayed Dr. Al-Shaima Kh. Ahmed	57
3	The Level of Ambition and its Relationship to Psychological Flow among Students of Specific and Regular Programs at the Faculty of Specific Education, Mansoura University Dr. Marwa E. Elsheshtawy	127
4	The Effect of Using Electronic Mental Maps Strategy on Developing Some Reading Comprehension Skills and Innovative Thinking Skills among Students of the College of Education at Al-Baha University Dr. Saeed M. Alzahrani	166
5	The Impact of Different Forms of Teacher's Presence in Synchronous E-Discussions Based on Virtual Teams on Quality of Discussion, Achievement among Educational Technology Students, their Participation, Motivation, and Perceptions Dr. Neveen M. Mansour	189